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Datum konání předsednictva:  30.05.2024 

Místo konání předsednictva:  OÚ Kyšice 
 

Přítomni: Ing. T.Rada, J. Ondřejíček, Mgr. M.Beranová, J.Hahner, J.Švandrlíková, 

Z.Váňová  

Omluvili se:   Mgr. M.Sobotková, Ing. L.Fišer, Ing. J.Egrmajer 

Hosté:   

 

Program: 

 
1. úvod 

2.  schválení účetní závěrky  

3. dotace aktuální, nové 

4. příprava sněmu DSO 

5. diskuse, ostatní 

 

1. Úvod 

Předsedkyně přivítala přítomné. Přednesla program jednání a navrhla jako zapisovatelku  

Manažerku J.Švandrlíkovou. Proběhlo hlasování.  

 

Předsednictvo schválilo program jednání 4 hlasy. 

 

Hlasování: pro 6  proti 0     zdržel 0 

 

2. Schválení účetní závěrky 

Předsedkyně předala slovo účetní paní Váňové. Ta informovala o proběhlém auditu, který  

proběhl bez výhrad a požádala o schválení účetní závěrky za rok 2023. Návrh závěrečného  

účtu rozešle do datových schránek. 

 

Předsednictvo schvaluje účetní závěrku DSO Horní Berounka, povodí Klabavy sestavenou ke 

dni 31.12.2023, a to 4 hlasy. 
 

Hlasování: pro 4  proti 0     zdržel 0 

 

3. Aktuální projekty, dotace a příprava nových dotací 

Předsedkyně předala slovo manažerce svazku. Ta shrnula aktuální dotace, kterými jsou:  

- Příspěvek na manažera – byla podána žádost na 74.000 Kč (schválení 06/2024). 

 

Předsednictvo bere na vědomí podání žádosti z odboru regionálního rozvoje na příspěvek 

z DT Podpora mikroregionů Plzeňského kraje 2024. 

 

4. Sněm DSO 

Byl schválen termín jednání a program na 21.6.2024 v zasedací místnosti Domu přírody Brd 

ve Strašicích. 

 
1. Úvod, schválení programu 

2. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

3. Schválení závěrečného účtu za rok 2023 
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4. Aktuální dotace a projekty 

5. Financování individuálních projektů obcí 

6. Ostatní, diskuse 

 

Organizací byla pověřena manažerka. 

 

Předsednictvo schvaluje program jednání sněmu, a to 4 hlasy. 
 

Hlasování: pro 4  proti 0     zdržel 0 

 

5. Diskuse, ostatní 

 

- Paní Beranová navrhla do programu pro valnou hromadu zahrnout dotace svazku 

jednotlivým obcím. 

- Pan Ondřejíček požádal o obnovení povrchu v části úseku Dobřív – Hrádek. 

- Z důvodu přeložky sítí Cetin, bude nutné v termínu srpen/září přeložit 4 ks stávajícího 

značení CT3 v úseku Strašice – Dobřív. Financování z rozpočtu DSO.  

- Žádost starosty Klabavy pana Kočárka o narovnání majetkových poměrů s paní Korcovou, 

které patří pozemek č.519/2 v k.ů. Klabava. Byl zde obnoven vjezd v rámci stavby. Pokud se 

s paní Korcovou nedomluvíme jinak, bude vjezd na její pozemek uveden do původního stavu.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

V 10.30 hod. předsedkyně ukončila jednání. 

 

 

Zápis ze dne: 6.6.2024 

 

Zapsala: Jana Švandrlíková  

Kontrola: Mgr. Martina Beranová 


